
 

Verslag Raad van Bestuur 14/09/2020 

 

Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Jan 

Stryckers, Luc Tack, Raf Baudewijn (via Teams), Erwin Dirkx (via Teams), 

Ambtshalve: Patrick Boes, Tessa Leeten (secretariaat) 

Verontschuldigd: François Mulleners, Kristof Briers 

 

1. Opening door de voorzitter 

Bart verwelkomt de leden en in het bijzonder de heer Luc Tack, recentelijk verkozen op de SAV 

om een mandaat op te nemen in de RvB van de VHV. Luc stelt zichzelf kort voor en geeft mee 

dat hij werd afgevaardigd door de Belgische BENE-League clubs. Kristof Briers, eveneens op de 

SAV verkozen om een mandaat op te nemen, is niet aanwezig op de vergadering, maar heeft 

zich verontschuldigd. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van de vorige vergadering werd niet bezorgd aan de leden van de RvB en kan dus 

niet worden goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

3.1. Verslag Statutaire Algemene Vergadering 07 september 2020 

Het verslag van de SAV 2020 werd pas vanmiddag bezorgd aan de leden van de RvB, dus 

is het niet de bedoeling om dit op deze vergadering goed te keuren. Sport Vlaanderen 

vraagt echter wel om het verslag zo snel als mogelijk te valideren inzake het vrijgeven van 

de subsidies. Aan de leden van de RvB wordt gevraagd om het verslag te bekijken en 

eventuele opmerkingen per mail door te geven. Het verslag zal worden goedgekeurd 

indien er voor vrijdag 18 september geen opmerkingen binnenkomen. 

 

3.2. Vacature voorzitter RvB 

Bart heeft zijn ontslag ingediend als voorzitter van de RvB van de VHV. Vandaag kiest men 

nog geen nieuwe voorzitter, maar er wordt wel gekeken of er binnen de RvB kandidaten 

zijn. Hoewel de vacature openstaat voor alle leden van de RvB, heeft Patrick geen 

kandidaturen ontvangen. De deadline voor het indienen van de kandidaturen, inclusief 

een toelichting inzake de visie en motivatie, ligt vast op maandag 28 september 2020. 

 

De voorzitter is het eerste aanspreekpunt van het secretariaat naar de RvB toe. Deze 

persoon onderhoudt vele en rechtstreekse contacten met het VHV-personeel en hun 

werk. Ook belangrijk is het uitbouwen van relaties met de overheid, partners, sponsors 

en dergelijke. Indien niemand van de huidige PUC-leden kandidaat is voor het 

voorzitterschap, is Bart bereid om zijn lidmaatschap van het PUC door te geven aan de 

nieuwe voorzitter.  

 

3.3. Stand van zaken secretariaat 



- Het beleidsplan werd ingediend. 

 

- Patrick wil dringend alle EHF- en IHF-zaken bijwerken en nauwkeuriger opvolgen. 

 

- De voorbereiding van de interland komt dichterbij. Eric Dupain heeft al veel werk 

verricht in zijn werkdomein. Organisatorisch zal het niet makkelijk zijn, gezien we 

bijvoorbeeld van iedereen die binnenkomt naam-voornaam-telefoonnummer 

moeten registreren en alle zitplaatsen op voorhand moeten toewijzen. 

 

- Voor de vacature van Algemeen Manager zijn er 28 kandidaturen binnengekomen. 

Bart, Patrick en Tim nemen de eerste papieren selectie op zich. De tweede ronde zal 

via een gesprek in Teams verlopen en de laatste 4 à 5 kandidaten zullen persoonlijk 

uitgenodigd worden. In de eindfase van de selectieprocedure zullen dan ook de 

andere RvB-leden betrokken worden. 

 

- Patrick stelt een kantoorpand in Lummen ter hoogte van het Klaverblad voor. Bart 

heeft een huis in Diest gezien, Tessa plant hier een bezichtiging in. We blijven zoeken. 

 
4. Beheer RvB 

De (technische) voorbereiding heeft weliswaar heel wat werk gekost, maar de organisatie van 

de SAV is (technisch) zeer goed verlopen en leverde vele positieve reacties op. Hieruit kunnen 

we zeker zaken meenemen naar de toekomst toe (bijvoorbeeld: stemmen via de smartphone, 

ook tijdens een fysieke vergadering). Eigenlijk is een digitale SAV juridisch niet toegelaten, 

maar voor de BAV kan dit mogelijk wel. Proficiat aan de organisatie! 

 

5. Overname secretariaat KBHB 

- Sinds 1 augustus is het KBHB-secretariaat in handen van de VHV. Tessa behandelt de 

internationale transfers. Patrick Garcia volgt op en corrigeert indien nodig. 

 

- Het kernteam beleidsplan VHV heeft de opmerking om voor zoveel mogelijk VHV-

gerelateerde zaken het beleid uit te schrijven en te koppelen aan doelstellingen die gesteld 

zijn in het beleidsplan. 

 

- Luc Tack werpt op dat we contacten moeten onderhouden met de (Waalse) clubs uit 1° en 

2° Nationale. Het KBHB-gedeelte zal voor het grootste stuk gedelegeerd worden aan de 

secretariaatsmedewerkers. Voorlopig is het nog oké dat Patrick Garcia alle e-mails opvolgt. 

 

6. Tuchtreglement 

Patrick heeft dit van Linde doorgestuurd gekregen. De VHV heeft zich aangesloten bij het 

Vlaams Sporttribunaal vzw (VST). Het is belangrijk om juist en duidelijk naar de clubs te 

communiceren inzake bijvoorbeeld de volgende vragen: 

o Verlopen de contacten met het Vlaamse Sporttribunaal via de API of kunnen clubs 

ook rechtstreeks contact nemen? 

o Is het duidelijk wat de clubs moeten doen? Wie zij kunnen bereiken? 

De API mag zelf niet naar het VST stappen. Als de VHV geen lid was van het tribunaal, zou ze 

zelf een interne rechtbank moeten oprichten. Erwin voegt toe dat het hier niet om een 



tuchtreglement gaat, wel over een gedragscode! Het document van Linde moet dus verwijzen 

naar het tuchtreglement van Sport Vlaanderen en de VHV moet er zelf géén opstellen. 

 

7. Opstart werkgroep jeugdcompetities 

Heeft betrekking op de mail van 26/05 van Tijl Habraken (Hubo Initia Hasselt) in naam van 

enkele clubs. Tijl is/was niet tevreden dat er dit jaar geen VHV-competities georganiseerd 

worden en stelt de open vraag om een werkgroep op te richten voor de organisatie van de 

jeugdcompetities in de toekomst. Deze werkgroep kan geleid worden door een 

secretariaatsmedewerker in nauwe samenwerking met Tijl. Er kan een samenwerking 

aangegaan worden met de Cel Competitie, beginnend met bijvoorbeeld een brainstormsessie. 

Belangrijk is wel om de stem van de clubs per regio te horen alsook de  

betrokkenheid/facilitering van de clubs te verhogen. Patrick zal een secretariaatsmedewerker 

aanduiden als medetrekker van dit project. De werkwijze (van de hervorming) van de 

meisjescompetitie zal ook hier ingezet worden. 

 

8. Goedkeuring reglement JSF 

Verdeling percentages (blz 12): vindt zijn oorzaak in het feit dat de subsidie daalt. Eerst moet 

er een bredere basis gelegd en nadien moet er in de hoogte gewerkt worden. De RvB vraagt 

om een redenering, een argumentatie waarom ze dit zo hebben opgesteld. Het geld voor 

basiswerking moet worden behouden, de kwaliteit verhogen en de participatie verlagen. 

 

9. Financiën 

Patrick heeft een toelichting gegeven over de financiële situatie. 

 

10. Cellen en Commissies 

- IT-commissie: we hebben de prioriteitenlijst bijna afgewerkt. Tom oppert het idee om voor 

alle betrokkenen een oplijsting te maken van alle verbeteringen die we reeds in het 

platform gerealiseerd hebben. Hierna zullen de verbeteringen aan het platform stilaan 

bevroren worden voor dit kalenderjaar, om het project eind dit jaar opnieuw op te nemen 

en te starten met verbeteringen voor volgend jaar. Aan PHPro werd ook gevraagd of het 

mogelijk is om de facturatie voor een aantal zaken pas in 2021 te ontvangen en te betalen. 

 

De prioritaire ‘competitie-issues’ zijn stilaan afgewerkt waardoor het 

scheidsrechtergedeelte weer opgenomen kan worden. Philippe Denis zal een overzicht 

krijgen inzake de (niet-) geplande aanpassingen. Scheidsrechteraanduidingen gebeuren in 

vele andere federaties automatisch, ook de VHV wil deze optie bekijken. 

 

Competitie-uitstel: er moet een duidelijke communicatie komen naar de scheidsrechters 

toe (wat mogen/moeten zij,…?) Het scheidsrechtercomité moet op haar beurt 

communiceren met haar achterban! De scheidsrechters zijn namelijk afhankelijk van de 

Covid-Cel die richtlijnen uitschrijft/aanpast op KBHB-niveau. Aan Jelle zal dan ook de 

opdracht gegeven worden om dit samen met François Mulleners te bekijken. 

Er moet ook gecommuniceerd te worden over de (bestelling van de) elektronische fluitjes.  

 

- Reglementen: leveringsplicht scheidsrechters is niet volledig gelijkgeschakeld in de drie 

regio’s, en dat hoeft ook niet. De chefs-scheidsrechter van de drie regio’s moeten 



samenzitten met de chef-scheidsrechter van de VHV en hiervoor een advies uitschrijven. 

Dan kan de RvB van de VHV dit bekijken en eventueel goedkeuren. 

 

Leveringsplicht is een VHV-bevoegdheid! De boetes die de regio uitschrijft, moeten in 

principe gewoon worden doorgevoerd door de VHV, zonder bijkomende interpretatie. Een 

secretariaatsmedewerker kan hierbij best betrokken worden. De chef-scheidsrechter zou 

vanuit het regio-overleg moeten rapporteren aan de voorzitters van de regio’s. 

 

11. Varia 

- Kennisgeving vacature trainer/trainster voor de U16. 

- Christof Claes heeft in RCL zijn ontslag ingediend. 

- VHV-tornooien (pagadders): groepen splitsen (U8 en U10) en tornooitjes organiseren van 

1,5u ipv 3u. Mogelijks kunnen hiervoor VHV-richtlijnen opgesteld worden. 


